
ÅRSMELDING 2018 
 

SKJONG BÅTFORENING 
 
Årsmelding for 2018: 
2018 var det femtende ordinære driftsåret for foreninga.  
Økonomien er god. Regnskapstall blir lagt fram på årsmøtet.  
Det ble gjennomført løpende vedlikehold av anlegget gjennom sesongen i fjor, men 
ingen organisert dugnad.  
 
Medlemmer og båtplasser: 
Foreninga har 70 medlemmer ved utgangen av 2018. 28 medlemmer står på venteliste 
for båtplass ved utgangen av året. 
 
 
Molosaken: 
Samferdselsdepartementet ville ikke behandle vår klage på kystverkets behandling 
begrunnet med at de anså dette som et ordinært salg og ikke et enkeltvedtak med rett til 
å klage. Eneste mulighet som da gjenstår er å saksøke Kystverket for våre eventuelle 
tap og kostnader, noe styret i samråd med vår advokat har funnet lite hensiktsmessig.  
Det er innledet forhandlinger med Grunneigerlaget i Skjongvika med den hensikt til å 
komme fram til en avtale som alle parter kan leve med. 
 
Fremforhandlet avtale er inngått 06.2.2019 og vil bli informert om på årsmøtet. 
 
 
For styret 
Audun Stølen 


